

## المحرسة الإنجليزية الحديثة THE ENGLISH MODERN SCHOOL CAMBRIDGE CURRICULUM



Date: 02.04.2019

Ref. No: sst/AP/319/1819

## **After School Activities**

## أنشطة ما بعد المدرسة

الأهالي الأعزاء،

Dear Parents,

I would like to inform you that the last After School Activities for this academic year will be on Tuesday 2<sup>nd</sup> April 2019.

The After School Activities have been a resounding success with both the English and Arabic receiving high numbers of children attending.

The children have been a pleasure to work with and I am sure they have benefitted from the expertise of the teachers that have helped them. On behalf of the school we would like to thank you for a successful year.

Parents of the students participating in these activities need to collect the students from school at the normal required dismissal time.

Sincerely,

School Management

أود أن أبلغكم أن آخر يوم **لأنشطة ما بعد المدرسة** لهذا العام الدراسي سيكون يوم الثلاثاء الموافق 2 أبريل 2019.

لقد حققت أنشطة ما بعد المدرسة نجاحًا كبيرًا حيث التحق عدد كبير من الطلبة في أنشطة ما بعد المدرسة باللغتين الإنجليزية والعربية.

لقد كان من دواعي سرورنا وسرور الأطفال العمل معًا في هذه الأنشطة، ونحن على يقين من أنهم قد استفادوا من خبرة المعلمين الذين قدموا لهم الدّعم والمساعدة. نيابة عن المدرسة، نود أن نشكركم على عام مكلّل ناجح.

على أولياء أمور الطلبة المشاركين في أنشطة ما بعد الدوام البدء باصطحاب أبنائهم في وقت الانصراف المعتاد للطلبة بعد هذا التاريخ.

مع خالص التحية،

إدارة المدرسة